



002346

N°.....C/NASLA/DGA/DECS/SDECC /Adm 2/a

Buea, the/le 28 AOÛT 2026

COMMUNIQUE

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA) hereby informs the public that the Call for Applications for the 2026 In-service Training Programme, Level II, has been launched for professionals in areas of competence and specialties of local administration in Cameroon and abroad.

Interested persons may obtain further information on the application requirements, training areas, application procedures and deadlines by **visiting the NASLA campus in Buea** or **consulting the official NASLA website**, where the detailed call for applications and other relevant information are available. /-

Le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) porte à la connaissance du grand public qu'un appel à candidatures pour la formation continue des professionnels exerçant dans les domaines de compétence et spécialités de l'administration locale au Cameroun et à l'étranger, est ouvert pour le compte du second semestre de l'année 2026 à la NASLA, niveau II.

*Pour de plus amples informations sur les conditions d'éligibilité, les domaines de formation, les modalités de candidature et les délais, les personnes intéressées peuvent **se rendre au campus de la NASLA à Buéa** ou consulter le **site web officiel de la NASLA**, où sont disponibles l'appel à candidatures détaillé ainsi que toutes informations utiles y afférentes./-*



The Director General
Le Directeur Général

Eanyitiku E. Bayee
Administrateur Civil Principal
de Classe Exceptionnelle